
2025D24987 Lijst van vragen

De vaste commissie voor Binnenlandse Zaken heeft een aantal vragen
voorgelegd aan de Minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksre-
laties over het Jaarverslag Ministerie van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties 2024 (Kamerstuk 36 740 VII, nr. 1).

De voorzitter van de commissie,
De Vree

Adjunct-griffier van de commissie,
Van der Haas
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Nr Vraag

1 Is er binnen Logius extra aandacht voor kennisbehoud, nu de
externe inhuur al jaren ver boven de Roemernorm zit? Wordt
binnen Logius maximaal ingezet op structurele benoemingen bij
sleutelposities?

2 Wat heeft u concreet gedaan om te bevorderen dat de openbare
agenda’s van bewindspersonen conform de richtlijnen worden
bijgehouden?

3 Kan in een schematisch overzicht worden weergegeven (per
departement en per functiegroep/salarisschaal) hoeveel open-
staande vacatures er op dit moment zijn?

4 Kan in een schematisch overzicht worden weergegeven (per
departement en per functiegroep/salarisschaal) hoeveel functies
door externe inhuur worden ingevuld op dit moment?

5 Wat voor soort organisatie wordt de Raad voor de aanpak van
onevenredige hardheden? Komt deze organisatie te hangen onder
het Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties? Is er
een wet nodig om deze raad in te stellen?

6 Wanneer wordt de visie op de regionale samenwerking aan de
Kamer aangeboden?

7 Wanneer kan de Kamer het wetsvoorstel Wet versterking waar-
borgfunctie Awb verwachten?

8 Wat wordt er gedaan opdat het rijksbreed IT-beheer op orde komt
en de Algemene Rekenkamer volgend jaar in zijn rapport het rode
kruisje kan vervangen door een groen vinkje?

9 Wat is de stand van zaken ten aanzien van de aanpassing van het
Besluit CIO-stelsel?

10 Hoe staat het met het onderzoek naar de werking van artikel 44
Grondwet? Is dit reeds opgepakt? Zo niet, wanneer zal dit
gebeuren?

11 Ondersteunt Programma Transparant enkel het departement
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties bij het beter opslaan en
openbaar maken van overheidsinformatie, of worden meer
departementen door dit Programma ondersteund?

12 Hoe is de onderuitputting van eigen personeel (20,2 miljoen euro)
verdeeld over de verschillende directies van het Ministerie van
BZK?

13 Welke stappen zijn ondernomen om te komen tot rijksbrede
beleidskaders voor e-mail- en chatberichtenarchivering?

14 Hoeveel externe inhuurtrajecten duurden langer dan een jaar?
15 Is de pilot voor budgetbeheer inmiddels doorgevoerd als regulier

proces en, zo ja, met welke concrete verbeteringen?
16 Is er naar aanleiding van onrechtmatigheden bij de inhuur van

externen bij SSC-ICT rijksbreed beleid in ontwikkeling om
langdurige verlengingsopties in externe inhuurcontracten te
voorkomen?

17 Zijn er bij Logius structurele functies ingevuld met externen gezien
de hoge verwervingsopgave?

18 Welke stappen heeft Logius tot dusver ondernomen om de externe
inhuur in 2025 terug te brengen van 47,8 procent naar 25 procent?
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